
Onsdag den 27. oktober 2021 holdt skolebestyrelsen ved Brovst Skole ordinært skolebestyrelsesmøde.  

 

I mødet deltog Chris�an Bisgaard og Anne Sofie Tange Kristensen som elevrepræsentanter. 

 

På mødet drø'ede vi følgende punkter:  

 

Orientering 

Eleverne orienterede om, at de på sidste elevrådsmøde havde talt om, at de ønskede nye elevmøbler �l 

klynge 300, samt nogle bedre muligheder for at arbejde i grupper ude i klyngerne. Elevrådet havde også 

talt om, hvorfor der ikke længere må/e være mikrobølgeovne og køleskabe i klasserne. Ledelsen forkla-

rede, at de/e var på grund af hygiejne. 

Ledelsen orienterede om, at: 

• SOSU-nord aktuelt er nedlukket, fordi der er fundet asbest i lo'erne 

• Grete Bach og Helle Larsen aktuelt er sygemeldte 

• Specialklasserne i ugerne op �l e'erårsferien gennemførte et PBL-forløb med emnet høst. 

Emnet afslu/edes med en stor høs6est, hvor ca. 150 elever, forældre og andre gæster del-

tog. 

Medarbejderne orienterede om, at ledelsen have inviteret �l personalearrangement med spisning og 

film i Pandrup Kino onsdag før e'erårsferien, samt at arrangementet havde været en stor succes.   

 

 

Morgenmad i SFO’en 

Skolebestyrelsen drø'ede princip vedr. morgenmad i SFO’en. I SFO’en opleves det, at meget få børn 

beny/er sig af �lbuddet, og der derfor bruges megen �d og mange ressourcer på �lbuddet. På bag-

grund af drø'elsen blev det beslu/et, at der fortsat �lbydes morgenmad i SFO’en, men at �lbuddet 

reduceres, således der fremadre/et er mulighed for at få havregryn eller cornflakes med mælk. 

 

 

Trafikale udfordringer på og omkring Brovst Skole 

Skolebestyrelsen drø'ede kort status på indsatsområdet. Der var stor glæde over, at ”Sikker skolevej 

ved Brovst Skole” er indskrevet i budgeta'alen vedr. budget 2022. Det blev beslu/et, at Helle Bak An-

dreasen og en medarbejder fra forvaltningen inviteres �l næste skolebestyrelsesmøde med henblik på 

at drø'e den videre proces. 
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Forældremøder 

Der var stor enighed om, at ”videohilsenen” fra Dorthe fungerede super godt, og derfor fortsæ/es den-

ne løsning også i de kommende år.  Under punktet drø'ede skolebestyrelsen ligeledes kommunika�on 

via Aula og  trivselsarrangementer.  

Aula: Det blev a'alt, at ledelse og medarbejdere sæ/er fokus på, hvordan der kan kommunikeres mest 

hensigtsmæssigt via Aula, således informa�onen bliver mere målre/et. Det er vig�gt, at medarbejderne 

er opmærksomme på, hvilke informa�oner der sendes �l enkelte forældre, og hvilke der sendes ud �l 

alle. Det er ligeledes vig�gt at være opmærksom på mængden af informa�on, der sendes ud �l foræl-

drene. 

Trivselsgrupper: På næste skolebestyrelsesmøde drø'es trivselsgrupper med henblik på, at der bliver 

et fælles niveau for alle klasser/årgange. Det er umiddelbart skolebestyrelsens holdning, at fire årlige 

trivselsarrangementer er for meget.  

 

 

Budgetopfølgning 2021 

René gennemgik status på budget 2021, herunder forventninger �l resultatet. Skolebestyrelsen tog 

gennemgangen �l e'erretning. 

 

 

Skoleårets næste ordinære skolebestyrelsesmøde er onsdag den 8. december. 

 

 

På skolebestyrelsens vegne  

 

Dorthe Tranholm Larsen 

Formand for skolebestyrelsen 

Kontakt: 
Hvis du ønsker at komme i kontakt med skolebestyrelsen, kan du kontakte os ved at sende en besked i 

Aula 


